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 Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2024-09-19 

kl. 18.00 till 18.45 i Träffpunktens lokaler 

 

Närvarande: Pelle Fahlén, Anna Nilsson Ekroth, Tomas Grahn, Christer Laursen 

Tofténius, Anita Skarphagen, Kenneth Skarphagen, Gullbritt Thorsell samt 

adjungerade kassören Kerstin Edstam Gabrielsson.   

 

Frånvarande: Eva Fohlström. 

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen godkändes med tillägg under punkten Övrigt. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

- Ekonomiskt saldo är idag 34 375 kronor. Några medlemsavgifter som betalats 

dubbelt skall i stället bokföras som gåva till föreningen.  

- 148 medlemmar har hittills betalat medlemsavgift för år 2024. Det högsta antalet 

medlemmar föreningen hittills haft.  

- Saldo på sockenbokens konto är idag 56 260 kronor.  

 

5. Utvärdering 

- Ingen aktivitet att utvärdera denna gång. 

 

6. Sockenboken. 

- Boken säljer bra. Många positiva omdömen har vi fått. ”En fin bok”. 

- Bokgruppen har beslutat att skjuta på anslutning till Bokbörsen. Det är inte så 

många böcker som hittills kommit ifråga för postförsändelse, varför vi avvaktar 

med e-nätbokhandel.   

- Gullbritt har träffat Karin Henriksson, en person kunnig på marknadsföring. Fick 

många tips och idéer att använda bl.a. Instagram, Facebook, olika former av 

events. Fortsätter kontakten med henne genom att lämna texter och bilder. 

- Fårösunds utveckling har sagt OK till att de rabatter vi ger till de som säljer våra 

böcker omfattas av det marknadsföringbidrag som FU lovat. 

 

7. Aktiviteter 

- Tältet. Två st. uthyrningar har gjorts som ger intäkter. 

- Medlemsmöte.  Vi beslutade att anordna ett medlemsmöte i mitten av januari 

nästa år för att informera kring frågor om 

- Bungeviken 

- Badhusparken 

- Det marina livet runt Bunge socken 
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- Hastighetsbegränsning och andra frågor kring Strandvägen 

Anna gör ett utkast till annons.  

- Bungedagen kommer att gå av stapeln den 26 oktober 2024 i Kustateljéns lokaler 

i Fårösund. Vi hyr en plats som tidigare år och fokuserar på att sälja sockenboken. 

Vi kommer också att ta med vår utställning om de aktiviteter vi genomför, tar med 

tröjorna till försäljning, och infoblad om föreningen där nya medlemmar kan 

anmäla sig, för innevarande år och för nästkommande år.  

 

8. Utse Årets Bungebo 

Nomineringsperioden har avslutats. 9 st. personer/grupper har nominerats. 

Styrelsen har idag utsett en av de nominerade till Årets Bungebo 2024, vilket 

hemlighålls för utomstående fram till Bungedagen. 

Kenneth utformar ett diplom, kompletterar med text om motivering som Gullbritt 

skriver. Gullbritt beställer pokal med inskription. 

 

9. Rensning av våra badstränder i Bunge 

Regionen har svarat Kenneth på hans förfrågan att skötseln av våra badstränder är 

under upphandling nu och kommer att fortsätta som tidigare fram tills nya avtal har 

träffats.  

 

10.Skylt Bunge kyrkogård om Baltiska flyktinggraven 

Kenneth har gjort en ritning/skiss som visar vägen till graven och som tillsammans 

med textförslag är tänkt att utgöra en skylt som placeras vid entrén till 

kyrkogården. Har lämnats till Johan Sunnerstam som  lämnar förslaget vidare till 

pastoratet. Vi avvaktar svar därifrån. 

 

11. Fårösunds utveckling 

Inget speciellt att informera om. 

 

12. Nyhetsbrev 

- Nyhetsbrev har inkommit från Sveriges Hembygdsförbund, Gotlands 

Hembygdsförbund, Studieförbundet Vuxenskolan, och Kulturarvskonsulenten 

gällande bl.a. kommande webbinarier och ett höstmöte den 7 november i Hejnums 

bygdegård där generalsekreteraren för Sveriges hembygdsförbund närmare 

förklarar höjningen kring avgiften till Hembygdsförbundet from 2026. Kallelse 

kommer. 

 

13. In/Utskrivelser 

- Gullbritt har skrivit ett svar till en person som efterlyser kännedom från oss om 

speciella stenar, kallade lyftestenar eller drängastenar. Ingen kännedom finns hos 

oss på norra Gotland om förekomsten av sådana stenar. 
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14. Hemsidan 

– Antalet besökande på vår hemsida ligger sedan förra styrelsemötet på knappt 3 

800 i genomsnitt per månad. En hög och bra siffra. 

- Kan vi uppdatera/aktualisera hemsidan och göra den trevligare?  

Förslag: Vi behöver lägga in stadgarna på hemsidan samt vilka aktiviteter vi tänker 

oss under året, inte bara i form av själva Verksamhetsplanen utan mera en 

presentation av de aktiviteter vi planerar. 

 

15. Övrigt 

- Kenneth har kontaktat Håkan Björklund angående ägarskapet för chokladhjulet 

och båda är överens om att Bunge Sockenförening är den rättmätige ägaren. 

- Världens barn 

Vi beslutade att lämna ett bidrag på 500 kronor. 

 

16.  Nästa styrelsemöte blir onsdagen den 16 oktober 2024 kl. 18.00 i 

Träffpunktens lokaler.   

  

17. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


